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نهضت کاشت درخت باید در وجود شهروندان نهادینه شود
 : الب�رز  / سرپرس�تی  عص�رآزادی 
شهردار کرج با اشاره به توزیع بیش از 
82 هزار نهال رایگان بین ش�هروندان 
گفت: در شرایطی که محیط زیست ما 
با خطرات بسیاری مواجه است، کاشت 
نهال باید به یک فرهنگ تبدیل شده 
و این فرهنگ در جامعه گسترش پیدا 

کند.
 مهرداد کیانی این مطلب را در مراس��م 
روز درختکاری که امروز صبح در دهکده تفریحی باغس��تان برگزار ش��د، عنوان کرد. کیانی، 
توزیع این نهال ها را در راس��تای توس��عه فضای سبز و ارتقای سطح کیفی هوایی که تنفس 
می کنیم ذکر کرد و ادامه داد: این 82 هزار اصله نهال از گونه های مختلف مثمر و غیرمثمر 
تشکیل شده و در جایگاه های متعددی که در سطح شهر تعیین شده میان شهروندان عرضه 
می ش��ود. این مس��ئول، یکی از اهداف این اقدام را توسعه مش��ارکت مدنی در فرهنگسازی 
برای بهبود محیط زیس��ت ارزیابی کرد و افزود: هماهنگی لازم انجام ش��ده تا در طول هفته 
درختکاری و منابع طبیعی، تمامی مناطق 10 گانه شهرداری نهال رایگان را بین شهروندان 
توزیع کنند. همچنین در کنار این اقدام، مراس��م جش��ن درختکاری نیز برگزار می شود. به 
گفته ش��هردار کرج، شهروندان می توانند بر اس��اس جدول اطلاع رسانی شده از ایستگاه ها و 
غرفه های س��یار منتخب در س��طح مناطق ده گانه نهال رایگان دریافت کنند.  شهردار کرج 
بی��ان کرد: همچنین نهال رایگان همه روزه طی ایام هفت��ه درختکاری درپارک ایران زمین 
واقع در عظیمیه بین ش��هروندان توزیع خواهد ش��د تا با این اقدامات بتوانیم گام موثری در 
حوزه محیط زیست و توسعه فضای سبز برداریم.  کیانی، با تاکید بر اهمیت حفظ و نگهداری 
از این نهال ها پس از مرحله کاش��ت، اضافه کرد: ارائه مش��اوره رایگان و توزیع بروش��ورهای 
آموزشی برای شهروندانی که اقدام به تهیه نهال می کنند نیز در محل های توزیع نهال پیش 
بینی شده تا با محافظت از درختان بتوانیم آینده سبزی را برای فرزندانمان رقم بزنیم.  وی 
در پایان بر اهمیت همراهی و همکاری مدیریت شهری با گروه ها و سازمان های مردم نهاد 
حوزه منابع طبیعی و محیط زیس��ت تاکید کرد و یادآور ش��د: این همراهی طی س��ال های 
گذشته تا امروز وجود داشته به نحوی که با مساعدت این بزرگواران امروز در شهر کرج شاهد 
توس��عه قابل توجهی در عرصه فضای س��بز هستیم.  مراس��م روز درختکاری صبح امروز سه 
ش��نبه پانزدهم اسفندماه با حضور فرماندار، اعضای شورای شهر، اصحاب رسانه و شهروندان 
در بوستان بزرگ باغستان مجاور باغ شهدا برگزار شد و ضمن این مراسم تعداد سه هزار نهال 

در این نقطه از شهر غرس شد.

بیش از ۴ هکتار جنگل کاری در کرج
 : الب�رز  / سرپرس�تی  عص�رآزادی 
رئیس س�ازمان س�یما، منظر و فضای 
سبز شهری ش�هرداری کرج گفت: از 
ابتدای امسال تاکنون بیش از ۴ هکتار 
جنگل کاری در کرج انجام شده است.

 علیرضا عاقلی در حاش��یه مراسم جشن 
روز درختکاری که با حضور فرماندار کرج، 
اعضای شورای ش��هر کرج، شهردار کرج و 
جمع��ی از مدیران مناطق و س��ازمان های 

ش��هرداری کرج و با استقبال گس��ترده ش��هروندان و دانش آموزان کرجی برگزار شد، اظهار 
کرد: مجموعه مدیریت شهری کرج تلاش می کند تا به رغم کمبود منابع آبی، کرج همچنان 
باغشهر بماند. وی افزود: از ابتدای امسال تاکنون بیش از ۴ هکتار جنگل کاری در کرج انجام 

شده است و تلاش برای توسعه فضای سبز پیرامونی شهر همچنان ادامه خواهد داشت.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج، موضوع درختکاری را یک 
ضرورت حیاتی دانس��ت و گفت: این سازمان در راستای ترویج فرهنگ شهروندی با آموزش 
کاربردی از مش��ارکت و فعالیت سازمان های مردم نهاد و مشارکت دانشجویان در امر توسعه 
فضای س��بز و پروژه های شهری حمایت خواهد کرد و در همین راستا نیز با مؤسسه آموزش 
عالی رس��ام تفاهم نامه همکاری علمی، پژوهشی منعقد شده است. عاقلی با اشاره به حضور 
پر شور ۵۰۰ دانش آموز در مراسم جشن روز درختکاری تأکید کرد: حفاظت از منابع زیست 
محیطی، احس��اس مس��ئولیت اجتماعی را در دانش آموزان تقویت خواه��د کرد و آنان را به 
عنصری اثرگذار در جامعه مبدل خواهد ساخت. وی بیان داشت: عملیات توسعه فضای سبز 
در پ��ارک نبوت، نیلوفر، پارک رجایی، پارک تربیت ۲۵، پروژه پاکرود، پارک نجار، کنار گذر 
پل فردیس و حاش��یه بزرگراه شهید سلیمانی در نیمه دوم امسال تکمیل شده و تلاش برای 

ارتقا فضای سبز شهری تا پایان سال ادامه خواهد داشت.

انتظارات مردم کمالشهر از مسئولان استان البرز
عصرآزادی /سرپرستی البرز: رئیس 
شورای اس�امی کمالشهر اظهار کرد، 
با توجه به اس�تقرار بهش�ت سکینه، 
ش�هرک های صنعتی در کمالش�هر و 
افزای�ش ترددهای ش�هری، توس�عه 
حمل و نقل عمومی از مطالبات مردمی 

کمالشهر است
رمضان ش��هبازی با اش��اره به نیازهای 
کمالش��هر و ض��رورت توجه ب��ه آن اظهار 
کرد: یکی از مطالبات مردمی و مش��هود ش��هر کمالشهر عملیاتی شدن احداث ایستگاه مترو 
در زیر گذر بهشت سکینه است. وجود شهرک های صنعتی و کارخانه های تولیدی از یک سو 
و اس��تقرار بهش��ت سکینه و افزایش ترافیک شهری از سوی دیگر ضرورت احداث مترو را دو 
چندان کرده اس��ت. وی ادامه داد: درباره توس��عه متروی کمالشهر قبلًا تونل آن تا بازار آهن 
احداث شده است اما با توجه به نیاز جمعیتی، آمد و شدهای شهرک های صنعتی و نیز دیدار 
اهل قبور در ایام پایانی هفته، درخواس��ت و مطالبه مردمی این اس��ت که موضوع احداث و 
تکمیل ایس��تگاه مترو با سرعت بیشتر و به صورت جدی تری در برنامه های شهری و حمل و 
نقل عمومی دیده ش��ود. البته جا دارد از اعضای شورای شهر و شهرداری محترم کرج که در 
این زمینه به نحو احس��ن در حال فعالیت هس��تند، تقدیر و تشکر کنیم. وی در ادامه اظهار 
کرد: با توجه به اینکه مقرر ش��ده بود در زیر گذر بهش��ت س��کینه پل روگذر و ایستگاه مترو 
احداث و تکمیل شود، در این راستا مقدمات کار انجام شد، اما در حال حاضر مسدود شده و 
حالت ارُیب خورده است. در حالی که در زمان استاندار پیشین صورتجلسه ای مبنی بر ایجاد 
ایس��تگاه مترو و پل روگذر در این قس��مت از شهر تنظیم شده بود. لذا خواسته اصلی ماست 
که با مش��ارکت قطب صنعتی، بهشت سکینه و مدیریت شهری کمالشهر این موضوع به ثمر 
برس��د. رئیس شورای اسلامی کمالشهر بیان کرد: مشکل دیگر کمالشهر موضوع حرایم شهر 
اس��ت. این حرایم در زمان دهیاری کمال آباد نزدیک به ۱۱ هزار هکتار بود که اکنون به دو 
هزار و ۶۰۰ هکتار رس��یده اس��ت. با ابلاغ طرح جامع جدید بخشی از سرزمین ما انتزاع پیدا 
کرده اس��ت. بنابراین چون در آینده قرار است کمالش��هر به شهرستان تبدیل شود، جا دارد 
که در این موضوع هم یک بازنگری اساسی صورت گیرد. وی با اشاره به استقرار شهرک های 
صنعتی در کمالش��هر گفت: موضوع دیگر وجود قطب صنعتی در حریم کمالش��هر است که 
انتظار می رود آن ارزش افزوده ای که باید به این شهر تعلق می گیرد به صورت واقع بینانه تری 
دیده ش��ده و کمالش��هر بتواند یک ارزش افزوده خوبی را دریافت کند. ش��هبازی با اشاره به 
وجود بهشت سکینه در کمالشهر افزود: در خصوص بهشت سکینه هم طی صحبت هایی که 
با اعضای ش��ورای شهر و شهرداری کرج ش��ده، انتظار می رود که همکاری خوب و متقابلی 
با کمالش��هر ایجاد شود. به خصوص که بهشت سکینه در حریم شهر واقع شده و قاعدتاً یک 
عارضه هایی را برای ش��هر ایجاد می کند. وی ادامه داد: پیش��نهادی که مطرح شده این است 
که دفن اموات در آرامستان های استان تقسیم شود. اینکه تمام اموات در بهشت سکینه دفن 
شوند، در آینده گنجایشی باقی نخواهد ماند و از طرف دیگر مشکلاتی را برای شهر کمالشهر 
به وجود خواهد آورد. وی در خصوص نیاز کمالش��هر به توس��عه شبکه حمل و نقل عمومی و 
اتوبوس��رانی گفت: از نیازهای دیگر کمالشهر اختصاص بی آر تی است که قرار شد شهرداری 
کرج در این زمینه مساعدت کرده و حمل و نقل بی آر تی به کمالشهر اختصاص داده شود. 
شهبازی با اشاره به شهرستان شدن کمالشهر در پایان یادآور شد: مردم فهمیم کمالشهر بی 

صبرانه منتظر اعلام تصویب نهایی شهرستان شدن کمالشهر هستند.

خبر

س��فیر جدید ژاپ��ن در ای��ران از برق��راری روابط 
خواهرخواندگی تبریز به عنوان اولین ش��هر ایرانی با 

یکی از شهرهای کشور متبوعش استقبال کرد.
تس��وکادا تاماکی در جریان دی��دار خود با یعقوب 
هوشیار ش��هردار تبریز ضمن اعلام این مطلب گفت: 
تحقق این امر نقطه عطف تعمیق همکاری دو کشور 

در حوزه های مختلف است.
وی در بخش دیگری از س��خنان خود با اش��اره به 
وجود تحریم های اقتصادی آمریکا علیه ایران، افزود: 
با وجود این محدودیت ها آماده توس��عه همکاری در 
زمینه هایی همچ��ون فرهنگی، تحصیل��ی، فناوری، 

گردشگری و محیط زیست هستیم.
تس��وکادا تاماک��ی همچنین اجرای سیاس��ت های 
مش��ترک در براب��ر مخاطرات��ی مانند زلزله و س��ایر 
حوادث غیر مترقبه با بهره گیری از آخرین یافته های 
علمی را یک��ی دیگر از حوزه های مهم برای همکاری 
دو کش��ور برشمرد. س��فیر جدید ژاپن با بیان اینکه 
از س��ال ۲۰۱۴ میلادی تلاش فراوانی برای کمک و 
احی��ای دریاچه ارومیه کرده ای��م، تصریح کرد: علاقه 
من��د تعمیق همکاری ه��ای تخصصی ب��رای احیای 

دریاچه ارومیه هستیم.
همچنین ش��هردار تبریز در ای��ن دیدار اظهار کرد: 
حافظ��ه تاریخ��ی ملت ها نق��ش کلیدی در توس��عه 
رواب��ط آینده دارد به عنوان ی��ک ایرانی، عصر حاضر 
را عصر آزم��ون دولت ها می دانم چ��را که معتقدیم، 
حافظه تاریخی ملت ها پاک ش��دنی نیست. ایران در 

ط��ول تاریخ هیچ وقت آغازگر جنگی نبوده اس��ت و 
پیام ایرانیان به مردم دنیا، پیام صلح و انسان دوستی 

است.
یعقوب هوش��یار با بیان اینکه خوی وحش��ی گری 
آمری��کا دلیل ع��دم اعتماد مردم دنیا به این کش��ور 
اس��ت، اظهار کرد: مردم ژاپن خوی و منش وحش��ی 
گرایانه آمریکا را بیش از بس��یاری از کش��ورها درک 
کرده اند و اطمین��ان دارم حافظه تاریخی مردم ژاپن 

این رفتار آمریکا را به یاد دارند.
وی تصری��ح ک��رد: مردم ژاپن در جن��گ با آمریکا 

شکست نخورده اند و از این واقعه به عنوان یک تجربه 
بسیار عالی در عرصه بین المللی بهره مند شده اند.

هوش��یار با بیان اینکه تبریز در مسیر جاده ابریشم 
ق��رار دارد و ای��ن مقوله از لحاظ اقتص��ادی، علمی و 
آموزش��ی در منطقه حائز ش��رایط ویژه است، افزود: 
ظرفیت علمی بالای تبریز با حضور اس��اتید برجسته 
دانشگاهی، زمینه مطلوبی برای توسعه مراودات بین 
تبریز و شهرهای ژاپن است به طوری که مجموعه های 
دانش بنیان متعددی در تبریز فعالیت می کنند و این 
موضوع می تواند زمینه خوبی برای توس��عه مبادلات 

بین ایران و ژاپن باشد.
ش��هردار تبریز همچنی��ن با بیان اینک��ه در بحث 
مخاطرات طبیعی همچون زمین لرزه زمینه مشترک 
همکاری خوبی بین شهرهای ایران و ژاپن وجود دارد، 
ادامه داد: انعقاد قرارداد خواهر خواندگی بین تبریز و 
یکی از ش��هرهای ژاپن می توان��د در رفع مخاطرات 
طبیعی از جمله فرونشس��ت خاک و زمین لرزه بستر 

خوبی برای انتقال تجارب علمی و عملی باشد.
هوش��یار با بیان اینکه هوی��ت و تاریخ غنی تبریز، 
این ش��هر را در جایگاه جهان شهری قرار داده است، 
تصری��ح کرد: تبریز از قطب های صنعتی ایران بوده و 
صنایع مهمی همچون تراکتورس��ازی، ماشین سازی، 
صنای��ع غذایی، معادن و صنعت فرش جایگاه ویژه ای 

به این شهر داده است.
وی ضم��ن اعلام اینکه تبریز در دهه اخیر توس��عه 
مطلوبی داشته است، خاطرنش��ان کرد: در کلانشهر 
تبریز در حوزه توس��عه ش��هری اتفاقات مبارکی رقم 
خ��ورده اس��ت به طوری ک��ه تکمیل خط��وط قطار 
ش��هری، هوشمندسازی خدمات و توسعه گردشگری 
تبری��ز جزو اولویت ه��ای مدیریت ش��هری تبریز در 

سال های اخیر بوده است.
به گزارش ایسنا، به نقل از روابط عمومی شهرداری 
تبری��ز وی در پایان خاطرنش��ان ک��رد: همایش بین 
الملل��ی فرصت های س��رمایه گذاری تبریز در س��ال 
۱۴۰۳ برگزار خواهد شد و بر همین اساس پیگیر آغاز 

۲۰ پروژه بزرگ سرمایه گذاری در تبریز هستیم.

معاون توس�عه بازرگانی س�ازمان جهاد کش�اورزی اس�تان 
کرمانش�اه از عرضه ۸۵ تن گوشت قرمز منجمد تنظیم بازاری 
با قیمت هر کیلو ۲۲۰ هزار تومان در آستانه ماه مبارک رمضان 

و نوروز در سطح استان خبر داد. 
سعید جوادی با اشاره به برنامه ریزی برای عرضه گوشت قرمز منجمد 
تنظیم بازاری در آس��تانه ماه مبارک رمضان و نوروز در استان، اظهار 
کرد: ۸۵ تن گوش��ت قرمز منجمد وارداتی با قیمت مصرف کننده هر 

کیلوگرم ۲۲۰ هزار تومان در بازار استان عرضه خواهد شد.
معاون توس��عه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی استان کرمانشاه با 
بیان اینکه متقاضی اختصاص سهمیه بیشتری از گوشت قرمز منجمد 
تنظیم بازاری به اس��تان هستیم، گفت: درخواست اختصاص سهمیه 
بیش��تر را به مس��ئولین مربوطه در مرکز داده ایم که امیدواریم این 

درخواس��ت مورد موافقت قرار بگیرد و بتوانیم گوش��ت قرمز منجمد 
بیشتری در سطح استان توزیع کنیم. وی در ادامه با بیان اینکه برای 

عرض��ه ۲۸۰ تن برنج هندی و ۵۸۰ تن ش��کر با نرخ تنظیم بازار هم 
در استان برنامه ریزی کرده ایم، گفت: هر کیسه برنج ۱۰ کیلوگرمی 
هندی با قیمت ۳۵۰ هزار تومان و هر یک کیلوگرم شکر نیز با قیمت 

۳۲ هزار تومان در استان عرضه خواهد شد.
جوادی افزود: گوش��ت قرمز منجمد واردات��ی و دیگر اقلام تنظیم 
بازاری از طریق فروش��گاه های بزرگ و زنجیره ای در اس��تان عرضه 
خواهد ش��د.  وی در ادامه اش��اره ای هم به برنامه ریزی برای عرضه 
میوه تنظیم بازار در آستانه نوروز در استان داشت و گفت: عرضه میوه 

شب عید با تصمیم استانی از ۲۲ اسفند ماه آغاز خواهد شد.
جوادی با بیان اینکه ۲۰۰ تن پرتقال و ۱۰۰ تن سیب تنظیم بازاری 
در اس��تان توزیع خواهد شد، افزود: س��یب و پرتقال تنظیم بازاری با 

قیمتی معادل ۱۵ درصد زیر قیمت بازار عرضه می شود.

معاون  سازمان جهاد کشاورزی استان:
۸۵ تن گوشت قرمز منجمد در کرمانشاه توزیع می شود

 مدی�رکل منابع طبیعی و آبخیزداری اس�تان 
اصفهان در آئین روز درختکاری با اعام ش�عار 
امس�ال هفته مناب�ع طبیعی )مناب�ع طبیعی با 
مش�ارکت مردم و برای مردم( اظهار داشت: اگر 
مش�ارکت مردم وجود نداش�ته باشد بی تردید 

طرحی به سرانجام نخواهد رسید.
او، حفظ، احیا، توسعه و بهره برداری منابع طبیعی 
را از وظایف قانونی س��ازمان منابع طبیعی برشمرد و 
گفت: ۳۰درصد از مساحت ۱۰میلیون هکتاری استان 
اصفهان، اراضی بیابانی بوده و نیاز است که مطالعات 
و مدیریت ویژه داش��ته باش��یم زیرا از مساحت ۶.۵ 
میلیون هکتاری مراتع اس��تان ۱۱درص��د آن مراتع 

خوب ما را شامل می شود.
ابوطال��ب امینی با بی��ان اینکه مدیری��ت مراتع با 
حفظ منابع آب و خاک مرتبط است، افزود: از این رو 
وسیع ترین و اساسی ترین بخش منابع طبیعی مراتع 
هستند اما این ها تحت تأثیر چرای دام قرار می گیرند 

و باید مدیریت به موقع انجام شود.
امینی با بیان اینکه مقدار دام مجاز استان اصفهان 
۱.۳میلیون رأس اس��ت، گفت: هم اینک ش��مار دام 

موج��ود ۲.۲میلیون رأس و به بیان دیگر ظرفیت دام 
در مراتع ما یک میلیون رأس اضافه تر اس��ت و همین 

باعث می شود مراتع خوب ما فقیر شوند.
۳۵ درصد مراتع خوب اصفهان فقیر شدند

او ب��ا بیان اینک��ه ۳۵درصد مراتع خ��وب ما فقیر 
هس��تند، گف��ت: در مطالعاتی که دهه ۸۰ داش��تیم 
گلپایگان و شهرضا جزو مناطق بیابانی استان نبودند 
اما متأس��فانه با توجه به ش��رایط خشکسالی این دو 
شهرستان نیز در دهه ۹۰ جزو مناطق بیابانی شدند.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 
با اش��اره به اینکه ۳.۸ میلی��ون هکتار مناطق بیابانی 
اس��تان بوده که یک میلیون و ۵۰۰ه��زار هکتار آن 
مناط��ق تح��ت تأثیر فرس��ایش ب��ادی و کانون های 
بحرانی اس��ت، اضافه کرد: وسعت کانون های بحرانی 
اس��تان در دهه ۸۰ یک میلیون و ۵۰ هزار هکتار بود 
و طی دهه ۹۰ حدود ۴۵۰هزار هکتار به وس��عت این 

کانون ها اضافه شده است.
امینی با اشاره به ایجاد ۳۱۰هزار جنگل دست کاشت 
در مناطق بیابانی استان طی سال های گذشته، گفت: 
توس��عه جنگل های دس��ت کاش��ت تأثیر بسزایی بر 

حفاظت از زیرساخت های شهری و روستایی دارد.
او با بیان اینکه وس��عت اراضی جنگلی اس��تان به 
۵۱۱ه��زار هکتار می رس��د، ادام��ه داد: از این میزان 
۶۵ه��زار هکتار جنگل های طبیعی در غرب و جنوب 

استان است.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 

ب��ا بیان اینکه ۳۰۰ گونه گیاهی و دارویی در اس��تان 
داری��م ک��ه از ۴۵ گون��ه آن بهره ب��رداری می کنیم، 
خاطرنشان کرد: استان اصفهان در طرح ملی کاشت 
یک میلیارد اصله نهال در یک سال اخیر ۲.۵ میلیون 
اصله نهال تولید کرد و ۲.۸ اصله نیز از گذشته داشت 

که با همکاری بخش خصوصی اجرایی شد.
امینی افزود: امسال تاکنون ۶هزار هکتار با همکاری 
بخ��ش خصوصی به صورت ب��ذر کاری و نهال کاری 
طرح کاشت یک میلیارد نهال را اجرا کردیم درحالی 
که می بایس��ت در س��ال اول در سطح ۱۵هزار هکتار 

اجرا می کردیم.
او با اش��اره به اینکه ۲۲ مورد عقد قرارداد با صنایع 
بزرگ اس��تان و س��پاه و ارتش طی یک س��ال اخیر 
داشتیم، تصریح کرد: طرح کاشت یک میلیارد درخت 
کاملًا علمی و حساب شده انجام می شود و امید است 

که در زمینه داشت نیز موفق عمل کنیم.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 
اضافه ک��رد: در این طرح در اس��تان ۷۰درصد بادام 
اس��کوپاریا و ۳۰درصد به صورت نهال کاری در شرق 

و حاشیه کویر خواهیم داشت.

یک میلیون و ۵۰۰هزارهکتار مناطق بیابانی استان اصفهان تحت تأثیر فرسایش بادی و کانون های بحرانی است

تبریز می تواند اولین شهر ایرانی خواهرخوانده با ژاپن باشد
دیدار سفیر ژاپن با شهردار تبریز:

شهردار کرمانشاه مطرح کرد:

همدلی و همکاری عامل رسیدن به اهداف توسعه ای شهر است
شهردار رشت:

فرآیند احداث تقاطع غیر همسطح میدان امام حسین )ع( عملیاتی شد

 ش�هردار کرمانش�اه بر عملکرد موثر ش�هرداری کرمانشاه در 
اجرای عملیات انتخابات اش�اره کرد و گفت: اقدامات ش�هرداری 
در سال جاری نسبت به سال گذشته روند مطلوبی داشته است.

جلسه شورای مدیران شهرداری با حضور شهردار کرمانشاه، معاونان 
و مدیران مناطق و سازمان های شهرداری برگزار شد. نادر نوروزی در 
این جلسه با تأکید بر ایجاد همدلی و همراهی بین مجموعه مدیران 
شهرداری، اظهار کرد: مجموعه مدیران شهرداری باید یک تیم باشند 
و همدل و همراه با یکدیگر برای رس��یدن به اهداف توسعه ای شهر 
کرمانش��اه تلاش کنند و حتی اگر اختلاف نظ��ری وجود دارد باید 
بصورت درونی حل شود. وی افزود: برای ایام پایانی سال و تقارن عید نوروز و ماه رمضان، باید شهرداری برنامه های 
مختلفی را تدارک ببیند و پروژه های عمرانی و زیباسازی نیز باید سرعت بیشتری گیرند. شهردار کرمانشاه تصریح 
کرد: تا پایان سال ساعات کاری شهرداری تا ساعت پنج عصر است و لازم است تمامی پرسنل برای رسیدن به اهداف 
و خدمات بیشتر به شهروندان از هیچ تلاشی دریغ نورزند، وی اضافه کرد: شهرداری کرمانشاه در اجرای عملیات 
انتخابات سربلند بود و به بهتر برگزار شدن انتخابات کمک کرد، جا دارد از زحمات همه کارکنان و پرسنل که در 
راستای بهتر برگزار شدن انتخابات تلاش کردند تشکر کنم. نوروزی در پایان گفت: کارهای بسیار خوبی طی سال 
گذشته توسط شهرداری در شهر کرمانشاه انجام گرفت، اقداماتی که در گذشته به این حجم نبوده و از جمله آنها 
می توان به احداث معابر، آسفالت، طرح های ترافیکی، پروژه های عمرانی، زیباسازی و فیبر نوری که در سنوات قبل یا 

در شهرداری نبوده یا کند بوده اما در این دوره سرعت بیشتری گرفت و به سرانجام رسید اشاره کرد.

 ش�هردار رش�ت گف�ت: فرآین�د اح�داث تقاط�ع غیر 
همس�طح میدان امام حس�ین )ع( با تجهی�ز کارگاه وارد 

مرحله عملیاتی شده است.
رحیم شوقی با اشاره به اجرای پروژه های عمرانی طرح میثاق 
با هدف روان سازی و برطرف شدن گره های ترافیکی شهری در 
راس��تای رفاه حال شهروندان اظهار کرد: همزمان فرآیند احداث 

پنج تقاطع غیر همسطح در شهر رشت عملیاتی شده است.
وی از تجهیز کارگاه تقاطع غیر همس��طح میدان امام حسین 
)ع( پنجمین روگذر در حال احداث شهر رشت خبر داد و افزود: 

فرآین��د احداث تقاطع غیر همس��طح مذک��ور به طول ۳۲۰ متر و عرض ۷/۸ متر وارد مرحله عملیاتی ش��ده 
است.

شهردار رشت با بیان اینکه عملیات تعریض قسمت کندرو، اجرای عملیات آسفالت، بتن ریزی و اصلاح چاه 
های تقاطع غیر همسطح میدان امام حسین )ع( در حال انجام است، تصریح کرد: محصورسازی مرحله نخست 

پروژه و عملیات حفاری شمع ها آغاز شده است.
ش��وقی به همراهی و حمایت های محمدحس��ین واثق کارگرنیا رئیس شورا و اعضای شورای اسلامی شهر 
و همچنین دس��تگاه های اجرایی گیلان در اجرای پروژه های طرح میثاق اش��اره کرد و گفت: در کنار فرآیند 
احداث تقاطع های غیر همسطح، موضوع بازگشایی خیابان های سعدی _ سرگل، لب آب _ رودبارتان و محور 

شهید سلیمانی )ژ۵( در حال انجام است و تلاش می شود تا شهریور ماه سال آینده به بهره برداری برسند.
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معاون علوم، مهندسی و کشاورزی دانشگاه آزاد اسامی گفت: یکی از مشکات 
اساس�ی آموزش عالی کش�ور این اس�ت که فارغ التحصیان دانشگاهی به هیچ 
صنعتی وارد نمی ش�وند و اگر هم وارد می ش�ود توانمند نیستند که این امر یک 

ضعف بزرگ برای دانشجویان است.
محمد علی اکبری روز پنجش��نبه ۱۷ اسفند در حاشیه همایش اقتصاد پلتفرمی و تولید 
بدون کارخانه در تبریز در گفت و گو با خبرنگار ایس��نا با اش��اره به ضرورت حفظ نخبگان 
علمی در کشور و جلوگیری از مهاجرت آنان، افزود: اقدام مهمی که می توان انجام داد پیدا 
کردن کار معقول برای نخبگان اس��ت تا با توجه به توانمندی هایش��ان بتوانند کار درست 

انجام دهند.
وی با تاکید بر اینکه باید توانمندی دانشجو در دوران تحصیل متناسب با بیرون دانشگاه 

افزایش یابد نه اینکه بتوانند در دانش��گاه خوب مس��اله حل کند بلکه باید مساله بیرون از 
دانش��گاه و صنعت را حل کنند، ادامه داد: علت موفقیت دانشجویان کامپیوتر در این است 
که یک حالت خودگردان دارند و می توانند با یک کد نویس��ی حتی با خارج از کش��ور کار 

کنند و توانمندی خود را افزایش دهند.
علی اکبری گفت: در صورتی که کار خوب و حقوق خوب برای نخبگان وجود داشته باشد 

دلیلی برای رفتن و مهاجرت وجود ندارد.
وی با اشاره به اینکه دانشگاه آزاد به دنبال ایجاد دانشکده هایی است که متناسب با نیاز 
جامعه باشد، گفت: برای مثال دانشکده شیمی دانشکده ای رشته محور است باید دانشکده 
ش��یمی که در نفت، غذا، دارو فعال اس��ت ایجاد ش��ود تا دانشجو شیمی متناسب با علاقه 

اش، کار کاربردی یاد بگیرد.

معاون علوم، مهندسی و 
کشاورزی دانشگاه آزاد اسلامی:

پیدا کردن کار معقول 
برای نخبگان از 
مهاجرت آنها جلوگیری 
می کند


